第三届粤港澳大湾区
生物科技创新企业50强评选
The Top 50 Innovative Biotechnology Companies in Guangdong-Hong Kong-Macao Greater Bay Area Award 2020

报名须知
Registration Instructions
1. 下载《第三届粤港澳大湾区生物科技创新企业50强评选.doc 》，将填写完的报名表附上公司关键联系人名片发送至邮箱【top50@gdmv.cn】进行报名，邮件主题：创新50强评选-企业名称。出于榜单评选需要，公司同意授权本次评选主办机构使用公司Logo，对于贵公司提供的保密信息，组委会承诺只用于粤港澳大湾区生物科技创新企业50强评选，而不作其他用途。未如实填写公司概况，组委会有权取消公司参赛资格。
To sign up for “The Top 50 Innovative Biotechnology Companies in Guangdong-Hong Kong-Macao Greater Bay Area Award 2020”, you need to download and complete an registration form and send the completed registration form including the information of your key contact via email to top50@gdmv.cn with the subject, “The Top 50 Innovative Biotechnology Companies Award – Company  Name”. By submitting the registration form, you agree that we use your company logo for the purpose of this award. All the information that we obtain from you will be kept in strict confidence and will only be used for the purposes of “The Top 50 Innovative Biotechnology Companies in Guangdong-Hong Kong-Macao Greater Bay Area Award 2020”. We reserve the right to disqualify you from the award if you fail to provide us with truthful and accurate information.

2. 入榜企业将在《第三届粤港澳大湾区生物科技50强创新报告》上呈现，请贵司报名时浏览此表附件，并填写、确认《创新报告企业资料收集表》相关内容。
The selected companies will be presented in the “Innovation Reports of the Top 50 Biotechnology Companies in Guangdong-Hong Kong-Macao Greater Bay Area in 2020”.  Please read the attachment to this form when you sign up for this award, complete and confirm the information that you provide in the “Company Information Collection Form in the Innovation Reports”.


第三届粤港澳大湾区生物科技创新企业50强评选报名表Registration Form


	项目基本信息  Basic information

	企业名称
Company name
	
	 成立时间
Date of incorporation
	

	所在区域           （省/市）
Location 
(city, province)
	
	企业网址
Company 
website
	

	所属行业领域
Industry
	□  医疗器械Medical devices; 
□  生物医药 Biomedicine;
□  精准医疗 Precision medicine;
□  医疗服务 Medical service;
□  其他Others

	公司所处阶段
Company status
	□  筹备期Planning 
□  种子期Starting  
□  成长期Growing   
□  扩张期 Expanding  
□  成熟期 Maturing  
□  上市筹备期Preparing for listing

	大湾区发展计划（仅适用于注册地在大湾区以外的参选企业 ）Development plan in the Greater Bay Area（Only applicable to candidates with registered office outside the Greater Bay Area）


	






	参赛组别
Categories
	拟报选榜单次序：              ，              （仅限于同时报选2项） 
Order of preferred categories:              and              (Candidates can only choose to participate in two categories at most) 
A.领军企业奖 主要关注市值在不低于人民币10亿元，或最近一年营业收入不低于人民币5000万元的生物技术企业。
A. Leading Enterprise Award – For biotech companies with a market capitalisation of not less than RMB 1 billion or annual revenue of not less than RMB 50 million in the most recent financial year
B.先锋企业奖 主要关注融资阶段在A轮及以后的未上市生物技术企业。  
B. Advanced Enterprise Award – For non-listed biotech companies which have entered Series A financing or later financing rounds.
C.新锐企业奖 主要关注融资阶段在A轮及以前的未上市企业且创立时间在三年以内。 
C. Start-up Enterprise Award – For non-listed companies which have entered Series A financing or earlier financing rounds, and which were incorporated less than 3 years ago.

	高新技术企业
High-tech companies
	□  是Yes    □  否No
哪一年评为火炬计划重点高新技术企业：
In which year you were included in the China Torch Program as a key high-tech company:  
哪一年评为国家级高新技术企业：
In which year you were named as a national-level high-tech company:  



Selected as a national-level high-tech enterprise (Year):

	获得奖项
A selection of awards that you have won
	企业或个人曾获得国家级、省部级奖项，及其他计划等奖项：
National-level and provincial-level awards that you or any individuals of the company have received and plans in which you or any individuals of the company have been included: 

	
	姓名                  Name
	国籍                 Nationality
	职位                Position
	联系电话
Tel.
	邮箱               Email

	法定代表人
Legal Representative
	
	
	
	
	

	联系人
Contact person
	
	
	
	
	

	注册地址 Registered address
	

	团队核心成员信息   Information of core team members

	管理团队成员1st core team member

	姓名
Name
	性别
Gender
	年龄 Age
	职位
Position
	联系电话
Tel.
	邮箱
Email
	最高学历
Highest level of education 
	毕业院校
Where the degree was received

	
	
	
	
	
	
	
	

	主要工作经历/主要成就、奖项/教育背景
Personal information
(e.g. work experience, achievements & awards, education background, etc.)
	 
 

	管理团队成员2nd core team member

	姓名
Name
	性别
Gender
	年龄 Age
	职位
Position
	联系电话
Tel.
	邮箱
Email
	最高学历
Highest level of education
	毕业院校
Where the degree was received

	
	
	
	
	
	
	
	

	 主要工作经历/主要成就、奖项/教育背景
Personal information
(e.g. work experience, achievements & awards, education background, etc.)
	 
 

	技术研发情况
R&D activities
	企业从事研发和相关技术创新活动的团队占比及受教育程度比例概况
The proportion of personnel engaged in R&D and technology innovation and their education levels
近一年研发团队人数      ，占公司总人数比例      % ，研发团队人数同比增长       %。
The number of R&D personnel is       , accounting for       % of the total number of employees in the most recent year, representing a year-on-year increase of        %.
硕士以上学历人数        ，占公司总人数比例      %。
The number of personnel with a Master’s Degree or above is         , accounting for       % of the total number of employees.

	请附上企业项目BP (如有)  Please attach the BP if applicable




	公司介绍   Company profile

	公司概要
（800字以内）
Company overview
(800 words maximum)
	公司简介:（简要说明项目特点、研发管线、应用、市场推广情况、产业化前景等）
Company introduction: Please briefly describe your current biotech projects, research pipelines, applications, marketing strategies, product industrialisation prospects, etc.









	主要技术、产品、服务
（800字以内）
Major technologies, products and services
(800 words maximum)
	









	主要核心技术  Core technologies	

	 类别                  Category
	发明专利
 Invention patent
	 实用新型专利  Utility model patent
	软件著作权                    Software copyright  
	专有技术  Proprietary technology

	近一年数量（件）                   Number of patents
	
	
	
	

	同比增加（件）
Year-on-year increase
	
	
	
	

	类别                   Category
	药品申报阶段              Drug application stages
	医疗器械申报阶段   Medical device  application stages
	创新商业模式
Business model innovations
	其他                 Others

	近一年数量（件）                   Number of patents
	临床1期
Phase 
1 clinical trials
	临床2期
Phase 
2 clinical trials
	临床3期 Phase 
3 clinical trials
	批准上市
New drug approval
	临床1期 Phase 
1clinical trials
	临床2期 Phase 
2 clinical trial
	临床3期
Phase 
3 clinical trial
	批准上市 New drug approval
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	同比增加（件）
Year-on-year increase
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	市场经营Markets & Operations 

	产品与市场
Current offerings and targeted markets
	产品市场分析：
Market analysis:






竞争优势：
Competitive advantages:





市场竞争分析：
Market competition analysis:







	商业与经营
Business operations
	商业模式：
Business model:




所解决的行业痛点与优势：
Solutions to pain points and competitive differentiators:





业务拓展计划：
Business development plan:





经营风险与对策：
Operating risks and risk management strategy:








	意向合作方式 Preferred collaboration models

	
□ 项目融资 Project financing    □ 技术授权 Technology licensing      

□ 合作技术开发 Joint R&D        □ 合作创办企业 Joint venture         □ 其它 Others

	财务情况
（元/人民币RMB）
Company’s financials                  (Unit: RMB Yuan)                  

	项目 Item 
	2018年
	2019年
	2020年X月

	
	主营业务收入
Revenue from principal operations
	
	
	

	
	主营业务利润
Profit from principal operations
	
	
	

	
	未来3年的收入、利润情况预测：
Projected annual revenue and profit for the next 3-year period:

	融资情况Financing history
如有融资经历，请填写  Please provide the following information regarding your previous financing activities.

	现融资阶段
Current financing stage
	□ 天使轮Angel  □ A轮 Series A
□ B轮 Series B  □ C轮 Series C
□其他Others  
	现融资金额（万元）
Current financing amount
(Unit: RMB 10,000)
	

	

股权融资经历
Equity financing history
	投资人或投资机构
Individual / institutional investor
	融资金额（万元）
Financing amount
(Unit: RMB 10,000)
	所占股权比例（%）
Percentage of equity (%)
	投资时间
Date of investment 

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	科创板科创属性指标（参选企业可在自愿前提下提供自评结果）
Eligibility criteria for listing on the science and technology innovation board (Candidates can provide self-assessment results on a voluntary basis)

	中证监三项常规指标 
As required by the CSRC, enterprises that are eligible to apply for listing on the science and technology innovation board must:
	项目内容
Item
	自评情况
Self-assessment

	
	近三年研发投入占营业收入比例5％以上，或累计金额6000 万   
Have investment in R&D activities that accounts for more than 5% of their total operating revenue or that amounts to RMB 60 million annually in the most recent 3-year period;
	□  是Yes    □  否No

	
	形成主营业务收入的发明专利数量5件以上
Have more than 5 invention patents that can generate operating income; and
	□  是Yes    □  否No

	
	近三年营收复合增长率达到20％或最近一年金额达到3亿元
Achieve compound annual growth rates of 20% for operating revenue in the most recent 3-year period or generate an annual operating revenue of RMB 300 million in the most recent year.
	□  是Yes    □  否No

	中证监五项例外条款 
As required by the CSRC, enterprises are eligible to apply for listing on the science and technology innovation board if they: 
	核心技术经国家主管部门认定具有国际领先、引领作用或者对于国家战略具有重大意义
Possess core technologies that have been recognised by the national competent authorities as leading international technologies or being of great strategic significance to the country;
	□  是Yes    □  否No

	
	核心技术人员作为主要参与人，获得国家科技大奖， 并将相关技术运用于公司主营业务
Have core technical personnel that have received a major national science and technology award as the main contributor and that have applied the related technologies to the principal business;
	□  是Yes    □  否No

	
	发行人独立或者牵头承担与主营业务和核心技术相关的”国家重大科技专项”项目 
Have conducted independently or led a “Major National Science and Technology Project” that is related to the principal business or core technologies;
	□  是Yes    □  否No

	
	发行人依靠核心技术形成的主要产品（服务），支持和推动的关键设备实现了进口替代 
Have developed key products or services using the core technologies and such key products or services are key facilities that the state encourages and supports and that can substitute imports; or
	□  是Yes    □  否No

	
	核心技术和主营业务收入的发明专利合计50项以上 Have over 50 invention patents that can help develop the core technologies and generate principal operating revenue. 
	□  是Yes    □  否No

	
其他信息 
Other information
















其他信息  
Other information
	是否有千人计划、领军人才、行业专家 
Do you have any employees that have been included in the “Thousand Talents Plan” or “Industry Leading Talents Plan” or that are industry experts?
	□  是Yes    □  否No

	
	是否获得国家重大立项 
Do you have any R&D projects that have been included in the list of major national-level science and technology projects?
	□  是Yes    □  否No

	
	是否参与制定国家标准
Have you been involved in developing the relevant national standards?
	□  是Yes    □  否No

	
	是否获得最高科技奖励
Have you ever received one of the national top-level science and technology awards?
	□  是Yes    □  否No

	
	是否是行业的第一梯队
Have you joined the first rank in the industry?
	□  是Yes    □  否No

	
	是否是国际巨头供应商 
Are you a global giant supplier?
	□  是Yes    □  否No

	
	是否有高端研发设施
Have you developed any high-end R&D facilities?
	□  是Yes    □  否No

	
	创新产品是否取代西方产品
Have you developed any innovative products that can replace the ones imported from Europe or the U.S.?
	□  是Yes    □  否No

	
	是否有专利侵权与被侵权 
Have you been involved in any patent infringement cases or have any of your patents ever been infringed?
	□  是Yes    □  否No

	
	自主研发核心发明专利数量 
Number of core invention patents that you have developed independently
	

	
	专利总数 
Number of patents that you possess
	

	
	发明专利总数
Number of invention patents that you possess
	

	
	2017-2019年三年营收总额 
Total 3-year operating revenue from 2017 to 2019
	

	
	2019年营收增长率
Annual growth rate of operating revenue in 2019
	

	
	2018年营收增长率 
Annual growth rate of operating revenue in 2018
	

	
	2017年营收增长率 
Annual growth rate of operating revenue in 2017
	

	
	2017-2019年三年研发费用总额  
Total 3-year R&D expenditures from 2017 to 2019
	

	
	2019年研发占比
R&D expenditures as a percentage of total operating revenue in 2019 
	

	
	2018年研发占比 
R&D expenditures as a percentage of total operating revenue in 2018
	

	
	2017年研发占比 
R&D expenditures as a percentage of total operating revenue in 2017
	



注：若有需要，参赛者可与组委会指定代表签署保密协议。
更多信息请联系：top50@gdmv.cn 
Note: Upon request, candidates can get a confidentiality agreement signed with the designated representative of the organising committee.
For more information, please contact us via top50@gdmv.cn


附件：第三届粤港澳大湾区生物科技50强创新报告企业资料收集表
Attachment: Company Information Collection Form in the Innovation Reports of the Top 50 Biotechnology Companies in Guangdong-Hong Kong-Macao Greater Bay Area in 2020
我司知悉并确认，如果入选第三届粤港澳大湾区生物科技创新企业50强，同意提供以下内容在《第三届粤港澳大湾区生物科技50强创新报告》上以书面形式呈现。
We understand and confirm that we agree to provide the following information that will be presented in the “Innovation Reports of the Top 50 Biotechnology Companies in Guangdong-Hong Kong-Macao Greater Bay Area in 2020” if we are named as one of the Top 50 Biotechnology Companies in Guangdong-Hong Kong-Macao Greater Bay Area in 2020.
1. 公司全名 (Full company name)

2. 注册地 (Registered office)

3. 创立时间 (Date of incorporation)

4. 公司简称 (Company name abbreviation)

5. 行业细分领域 (Industry segments)

6. 公司描述：【字数不超过300字，包含但不限于核心产品和服务、优势、行业地位、影响力、亮点和标志性成果】
Company description: [(300 words maximum) Describe your key products/services, competitive advantages, industrial position, influence, highlights and iconic achievements]

7. 企业自定义标签：【不超过5个】 Enterprise’s custom tags: [no more than 5]

8. [bookmark: _GoBack]最新融资情况 (Recent financing)
      已完成融资轮次 (Completed financing rounds)
      本轮投资机构 (Institutional investors in this round)

9. 核心团队：【姓名，职衔】 Core team members: [names & titles]

10. 技术人员占比 (Proportion of technical professionals)

11. 提供可代表公司形象的照片1张【解像度至少大于1M，JPG或PNG格式】
Please provide a picture that represents your company image [resolution at least 1M, in a JPG or PNG format]. 

12. 提供官网或微信二维码【JPG或PNG格式】
Please provide your official website link or WeChat QR code [in a JPG or PNG format].

13. 提供公司logo图片【JPG、PNG或AI格式】
Please provide your company logo pictures [in a JPG, PNG or AI format].
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